



KOLEJ UNIVERSITI INSANIAH
جامعة إنسانية
INSANIAH UNIVERSITY COLLEGE

**UCAPAN
PROF DATO' DR. MOHD FAKHRUDIN BIN ABDUL MUKTI
REKTOR KOLEJ UNIVERSITI INSANIAH (KUIN)
DI MAJLIS PERJUMPAAN BULANAN KAKITANGAN**

**PADA : 11 JANUARI 2017
TEMPAT : DEWAN TUANKU PERMAISURI HAJAH
HAMINAH, KUIN.**



TEKS UCAPAN REKTOR
MAJLIS PERJUMAPAAAN BULANAN KAKITANGAN

*Dewan Tuanku Permaisuri Hajah Haminah
Kolej Universiti INSANIAH
11 Januari 2017 bersamaan 12 Rabiulakhir 1438H*

BismiLLAH ar-Rahman ar-Rahim

Alhamdulillah Rabbil 'Alamin, wassola tu wassalam 'ala sayyidil mursalin,
wa 'ala aalihi wasahbihi ajmai'n

Assalamualaikum warahmatullahi wabarakatuh, Salam 1 Malaysia dan Salam
Kedah Muafakat.

Terima kasih saudara pengerusi majlis.

YBhg. Prof. Madya Dr. Abdullah bin Osman
Timbalan Rektor Hal Ehwal Akademik & Penyelidikan KUIN

YBhg. Tn. Hj. Bukhari bin Abdullah
Timbalan Rektor Hal ehwal Pelajar & Alumni KUIN

YBr. Tn. Hj. Abdullah bin Hashim
Pendaftar KUIN

YBr. En. Mohd Zamri bin Shahdan
Bendahari KUIN

Ahli Senat, Pegawai-pegawai Kanan, seterrusnya Kakitangan Akademik &
Pentadbiran KUIN yang dikasihi sekalian.

Alhamdulillah, segala puji-pujian dan syukur ke hadrat Allah SWT kerana dengan limpah kurnia dan keizinanNya, kita semua masih diberikan peluang dan kesempatan untuk sama-sama menjalani kehidupan, melaksanakan tanggungjawab sebagai hamba Nya dengan berlandaskan Al-Quran dan As-Sunnah.

Sesungguhnya, tahun 2016 telah pun berlalu meninggalkan kita dengan seribu satu kenangan dan cabaran yang sudah pun menjadi sebahagian dari sejarah. Kini tiba giliran tahun 2017 muncul untuk sama-sama kita coretkan dengan seribu satu kejayaan. Di kesempatan ini, saya ingin merakamkan ucapan Selamat Tahun Baru kepada seluruh warga Kolej Universiti INSANIAH (KUIN).

Saya berharap agar kita dapat menjadikan kisah hijrah Baginda Rasulullah SAW sebagai pegangan untuk kita jadikan teladan dalam usaha mengorak langkah demi memacu transformasi KUIN ke arah sebuah Universiti Penuh Islam yang terulung di negeri Kedah Darul Aman dan Malaysia secara amnya.

Hadirin sekalian, tahun 2017 merupakan satu cabaran yang cukup besar untuk seluruh warga KUIN, apatah lagi dalam menjunjung titah perintah Seri Paduka Baginda Yang di-Pertuan Agong Ke-14, selaku Canselor KUIN, untuk menjadikan KUIN sebagai sebuah Universiti Penuh. Titah Baginda ini telah dizahirkan pada tanggal 24 September 2016, ketika Sidang Pertama, Istiadat Konvokesyen KUIN Ke-18 berlangsung. Maka ianya juga merupakan antara agenda utama Kerajaan Negeri Kedah Darul Aman dan KUIN untuk tahun 2017. Untuk makluman, satu Jawatankuasa Pemandu (*Steering Committee*) telah pun ditubuhkan khas untuk memantau secara dekat setiap perancangan dan kemajuan gerak kerja, sebelum permohonan naik taraf ini memenuhi kriteria yang ditetapkan serta bersedia untuk diserahkan kepada pihak Kementerian Pendidikan Tinggi.